



Park maintenance

Crysler community Centre

Summer job 2024: ages required 15 to 30 years old

Seeking one independent self-motivated groundskeeper

Duties:

Working under minimal supervision. Tasks will vary from daily cleaning and maintenance of our community park, baseball diamond and all sporting venues. Grass mowing, trimming, garbage pick up throughout the park. Daily inspection of the play structures, maintenance of the safety surface and all other tasks related to the operation of the community centre park.

Set up the soccer field prior to game night, this includes setting up nets, doing the lines, taking out the equipment designated for each field. Set up pickleball nets and hockey nets on designated days of play. Set up bases and lines for baseball.

Important : Basic knowledge of lawn and park equipment maintenance is an asset.

Wages will be based on experience between \$16.55\$ and \$18.00 an hour.

The contract is for May until September an average of 30 flexible hours - must be available to work week nights and weekend)

Deadline for application: April 28, 2024 at 7 pm

Employment start date : May 7, 2024 or before

For more information or to send your resume, please send to: cryslerccmanagement@gmail.com



Préposé à l'entretien du parc

Centre Communautaire de Chrysler

Emploi d'été 2024 : âges requis entre 15 et 30 ans

Offre d'emploi: Un(e) préposé(e) à l'entretien des parcs, indépendant et motivé.

Tâches :

Travailler sous une supervision minimale. Les tâches varient entre l'entretien journalier du parc, terrain de balle, dôme et tous les terrains sportifs sur les lieux, incluant la coupe de gazon, taille de la pelouse, ramasser déchets dans le parc, utilisé le motoculteur pour les surfaces de sécurité dans le parc de jeu, inspection journalière du parc pour enfants et autres tâches relatives à l'entretien d'un parc. Une connaissance de base de la maintenance des équipements est un atout.

Installez le terrain de soccer avant la soirée de match, cela comprend l'installation des filets, la réalisation des lignes, le retrait de l'équipement désigné pour chaque terrain. Installer les filets de pickleball le jour de jeu désigné. La mise en place des buts et des lignes pour le baseball, aide à la mise en place des filets de hockey balle.

Salaire : La rémunération sera basée sur l'expérience avec un salaire entre 16,55 \$ et 18, 00\$.

Le contrat est pour les mois de mai à septembre avec une moyenne de 30 heures flexibles - il faut être disponible pour travailler les soirs de semaine et les week-ends.

Date limite pour postuler: le 28 avril 2024 à 19h

Date d'embauche : 7 mai 2024 ou avant

Pour plus d'information ou pour envoyer votre cv , svp envoyer par courriel à cryslerccmanagement@gmail.com